
Α Π Ο Σ Π Α Σ Μ Α 
Από το υπ’ αριθ. 11/2013 πρακτικό συνεδρίασης  
του Δημοτικού Συμβουλίου του Δήμου Βέροιας 

 
Αρ. απόφ. 260/2013                                                      

Π ε ρ ί λ η ψ η 
Λήψη απόφασης για την υπαγωγή του Δήμου 
στη ρύθμιση των διατάξεων του Ν.4079/2012 
για ποσά αχρεωστήτως εισπραχθέντα, σύμφωνα 
με την αριθ. 20281/ΑΠΛ8914/15-4-2009 
Απόφαση Δημοσιονομικής Διόρθωσης του 
Υπ.Οικονομικών. 

 
         Σήμερα 14 Μαΐου του έτους 2013 ημέρα της εβδομάδας Τρίτη και ώρα 14:00 συνήλθε σε 
έκτακτη συνεδρίαση το Δημοτικό Συμβούλιο στην αίθουσα συνεδριάσεων του Δημοτικού 
Συμβουλίου Βέροιας, Μητροπόλεως 46, στο Δημαρχείο, ύστερα από την με ημερομηνία 14-5-
2013 γραπτή πρόσκληση του Προέδρου που δόθηκε σ’ όλους τους Συμβούλους, τους Προέδρους 
Δημοτικών & Τοπικών Κοινοτήτων, τους Εκπροσώπους Τοπικών Κοινοτήτων, τον Πρόεδρο του 
Τοπικού Συμβουλίου Νέων και στην Δήμαρχο, σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 67 του Ν. 
3852/2010 και του άρθρου 7 του Ν. 3443/2006. 
          Αφού διαπιστώθηκε  ότι παραβρίσκεται η Δήμαρχος και ότι υπάρχει νόμιμη απαρτία, αφού 
επί συνόλου 41 μελών βρέθηκαν παρόντα  34 μέλη: 

 
                  Παρόντες                                                                                           Απόντες 

1)Δ. Δάσκαλος, 2)Μ. Σουμελίδης, 3)Θ. Θεοδωρίδης, 
4)Γ.Μιχαηλίδης, 5)Α. Λαζαρίδης, 6)Ν. Τσιαμήτρος, 
7)Β.Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου, 8)Ε. Αρχοντάκη, 
9)Π.Παυλίδης, 10)Τ. Χατζηαθανασίου, 11)Θ. Αγγελίνας, 
12)Λ. Πουλασουχίδης, 13)Κ. Βοργιαζίδης, 14)Ν. Μωυσιάδης, 
15)Χ. Κούτρας, 16)Ν. Μαυροκεφαλίδης, 17)Α. Καγκελίδης, 
18)Μ. Παπαϊωάννου, 19)Θ. Κορωνάς, 20)Γ. Κάκαρης, 
21)Β.Παπαδόπουλος,22)Κ.Κουτσαντάς,23)Α.Νεστορόπουλος 
24)Α. Γκαμπέσης, 25)Κ. Κοστογλίδου, 26)Α. Βασιάδης, 
27)Β. Γιαννουλάκης, 28)Χ. Τσιούντας, 39)Δ. Γκέκα, 
30)Α.Παπαδόπουλος, 31)Σ. Κουμτσίδης, 32)Ι.Σοφρόνωφ, 
33)Γ. Μελιόπουλος, 34)Ι.Αγγέλογλου. 

Χ. Γαϊτάνου, Π.Τσαπαρόπουλος, 
Κ.Συμεωνίδης, Λ. Τσαβδαρίδης, 
Ε.Γουναράς, Γ. Σουμπέκας, 
Κ.Παναγιωτίδης 

        Παρόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων                                    Απών Πρόεδρος 
         & Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων                                                             Τ.Σ. Νέων 

Χ. Δουλγερίδου, Ι. Λιάτσιου, Ν. Αγγέλου Κ.Καπανίδης 

Απόντες πρόεδροι Δημ. & Τοπ. Κοινοτήτων 
& Εκπρόσωποι Τοπ. Κοινοτήτων 

Σ.Ασλάνογλου, Δ. Κουλουριώτης, Θ. Σούλας, Σ. Κρομμύδας, Ε. Εμμανουηλίδης, Η.Σοφιανίδης,  
Σ.Μισοκέφαλος, Α. Βοργιαζίδου, Ι. Παπαδόπουλος, Α. Πέτρου, Ε. Κελεσίδης, Α. Κακαγιάννης, 
Α.Ορφανίδου, Η. Μπατσαράς, Σ. Ρίσσου, Γ. Οικονόμου, Ι. Χειμώνας, Κ. Νένος, Χ. Τσανασίδης, 
Ι.Καπετανίδης, Π. Ποταμόπουλος, Π. Πιτούλιας, Κ. Τζήμας, Μ. Λαμπριανίδης, Μ. Τέτος. 

 
Σημείωση:  
Κατά τη συζήτηση της υπ’ αριθ. 260/2013 απόφασης προσήλθαν οι κ.κ. Θ.Κορωνάς, Δ.Γκέκα, 
Π.Παυλίδης, Κ.Κουτσαντάς, Α.Βασιάδης και αποχώρησε ο κ. Ι.Αγγέλογλου. 



Ο πρόεδρος κήρυξε την έναρξη της συνεδρίασης και εξέθεσε στο συμβούλιο τα 
εξής: 

Στην προηγούμενη συνεδρίαση με την 237/2013 εγκρίθηκε η επιστροφή ποσού 
459.637,08€, ως αχρεωστήτως καταβληθέν, σύμφωνα με την αριθ. 20281/ΑΠΛ8914/15-4-
2009 Απόφαση Δημοσιονομικής Διόρθωσης του Υπ.Οικονομικών. 
 Κληθήκατε σήμερα σε έκτακτη συνεδρίαση, ώστε να λάβουμε μια απόφαση άμεσα, 
για την υπαγωγή του παραπάνω ποσού στις ευνοϊκές διατάξεις του Ν. 4079/2012 ή του 
Ν.4152/2013, προκειμένου να την κοινοποιήσουμε το συντομότερο δυνατό στο Υπ. 
Εσωτερικών και να ακολουθηθεί η υπόλοιπη διαδικασία. 

Επειδή λοιπόν πρόκειται για έκτακτη συνεδρίαση, πρέπει πρώτα το συμβούλιο να 
αποφασίσει για το κατεπείγον των θεμάτων. Συμφωνεί το σώμα για τη συζήτηση και λήψη 
απόφασης εκτάκτως επί του θέματος, ως κατεπείγοντος;  

Μέλη: Ναι. 
Λευκή ψήφο έδωσαν οι δημοτικοί σύμβουλοι Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος και 

Ι.Αγγέλογλου. 
Στη συνέχεια αφού συναίνεσε η Δήμαρχος και δέχθηκε κατά πλειοψηφία το 

συμβούλιο τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του θέματος, ως κατεπείγοντος, ο πρόεδρος 
εισηγούμενος το θέμα έθεσε υπόψη του συμβουλίου το από 13-5-2013 εισηγητικό 
σημείωμα του αντιδημάρχου Αντωνίου Καγκελίδη, που έχει ως εξής: 

Σας γνωρίζουμε ότι, με την αρίθμ. 237/29-4-2013 ΑΔΣ εγκρίθηκε η επιστροφή 
ποσού 459.637,08€, ως αχρεωστήτως καταβληθέν σύμφωνα με την αρίθμ. 
20281/ΑΠΛ8914/15-4-2009 Απόφαση Δημοσιονομικής Διόρθωσης του Υπουργείου 
Οικονομικών. 

   Επειδή όμως: 
  Α-  Σύμφωνα με τις διατάξεις του Ν. 4047/12 άρθρο 2, με απόφαση των Υπουργών 

Εσωτερικών και Οικονομικών, οφειλές δήμων στο Ελληνικό Δημόσιο και τα ασφαλιστικά 
ταμεία, μετά των κάθε είδους προστίμων και προσαυξήσεων εκπρόθεσμης καταβολής τους, 
συμψηφίζονται με τα συνολικά προβλεπόμενα στο άρθρο 27 του ν. 3756/2009 (Α' 53) 
έσοδα εκάστου, κατόπιν συγκέντρωσης στοιχείων βεβαιωτικών, ως προς το ύψος και το 
είδος των οφειλών κάθε δήμου, με μέριμνα της Διεύθυνσης Οικονομικών ΟΤΑ του 
Υπουργείου Εσωτερικών. 

   Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 2 του Ν. 4079/12, έως τις 31/12/2012 οι 
κύριες οφειλές των Δήμων προς το Ελληνικό Δημόσιο και τα Ασφαλιστικά Ταμεία οι οποίες 
συμψηφίζονται με τα συνολικά προβλεπόμενα στο άρθρο 27 του Ν. 3756/2009 έσοδά τους, 
απαλλάσσονται από βεβαιωμένους πρόσθετους φόρους και πρόστιμα, καθώς και από 
προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής και κάθε μορφής επιβαρύνσεις, υπό την 
προϋπόθεση ότι εξοφλούνται οι κύριες οφειλές στο σύνολό  τους. 

  Σε πραγματοποιηθείσα σύσκεψη στο ΥΠΕΣ στις 9/5/2013, ο αρμόδιος Υπουργός 
μας ενημέρωσε ότι οι Δήμοι μπορούν να υποβάλουν αίτημα με σχετική απόφαση του 
Δημοτικού Συμβουλίου, μέχρι τις 30/6/2013, για την υπαγωγή τους στον Ν. 4047/12 και τον 
συμψηφισμό των οφειλών τους προς το Δημόσιο και τα ασφαλιστικά ταμεία, με τα 
παρακρατηθέντα έσοδα του άρθρου 27 του Ν. 3756/2009. 

  Β- Σύμφωνα με τις διατάξεις του άρθρου 1 του Ν. 4152/9-5-2013, οι 
ληξιπρόθεσμες έως την 31.12.2012 οφειλές, που είναι βεβαιωμένες στις Δημόσιες 
Οικονομικές Υπηρεσίες και στα Τελωνεία του Κράτους σύμφωνα με τον Κώδικα Είσπραξης 
Δημοσίων Εσόδων (ν.δ. 356/1974), δύνανται, κατόπιν αίτησης των οφειλετών και εφόσον 
συντρέχει πραγματική οικονομική αδυναμία και δυνατότητα τήρησης προγράμματος 
δόσεων να ρυθμίζονται έως και σε σαράντα οκτώ (48) ισόποσες μηνιαίες δόσεις και πάντως 
όχι πέραν της 30.6.2017 και να καταβάλλονται ως εξής:  
α) με απαλλαγή από τις προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής κατά ποσοστό πενήντα τοις 
εκατό (50%), εφόσον η καταβολή πραγματοποιηθεί εφάπαξ έως και την 30.6.2013, 



β) με απαλλαγή ποσοστού σαράντα τοις εκατό (40%) των προσαυξήσεων 
εκπρόθεσμης καταβολής, εφόσον η υπαχθείσα στη ρύθμιση οφειλή εξοφληθεί έως και την 
30.6.2014, 

γ) με απαλλαγή ποσοστού τριάντα πέντε τοις εκατό (35%) των προσαυξήσεων 
εκπρόθεσμης καταβολής, εφόσον η υπαχθείσα στη ρύθμιση οφειλή εξοφληθεί έως και την 
30.6.2015, 

δ) με απαλλαγή ποσοστού τριάντα τοις εκατό (30%) των προσαυξήσεων 
εκπρόθεσμης καταβολής, εφόσον η υπαχθείσα στη ρύθμιση οφειλή εξοφληθεί έως και την 
30.6.2016, 

ε) με απαλλαγή ποσοστού εικοσιπέντε τοις εκατό (25%) των προσαυξήσεων 
εκπρόθεσμης καταβολής, εφόσον η υπαχθείσα στη ρύθμιση οφειλή εξοφληθεί έως και την 
30.6.2017. 

Ως προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής για την εφαρμογή των ως άνω 
απαλλαγών λογίζονται σε κάθε περίπτωση οι προσαυξήσεις όπως έχουν διαμορφωθεί την 
1.1.2013. 

στ) Οι οφειλέτες πρέπει να έχουν υποβάλει τις φορολογικές τους δηλώσεις, καθώς 
και να είναι ενήμεροι για τις οφειλές τους με ημερομηνία καταβολής από την 1.1.2013. 

Σε κάθε περίπτωση και ανεξαρτήτως ποσού οφειλής χορηγείται η ρύθμιση μόνο 
εφόσον ο αιτών αποδεικνύει ότι μπορεί να ανταποκριθεί στο ύψος της μηνιαίας δόσης. 

Η υπαχθείσα στη ρύθμιση βασική οφειλή από την 1.1.2013, επιβαρύνεται με 
προσαυξήσεις εκπρόθεσμης καταβολής οι οποίες υπολογίζονται με βάση το ισχύον επιτόκιο 
αναφοράς για πράξεις αναχρηματοδότησης της Ευρωπαϊκής Κεντρικής Τράπεζας κατά την 
ημερομηνία της αίτησης υπαγωγής, πλέον οκτώ εκατοστιαίων μονάδων, ετησίως 
υπολογισμένο, το οποίο και παραμένει σταθερό καθ' όλη τη διάρκεια της ρύθμισης, αντί των 
κατά ΚΕΔΕ προσαυξήσεων εκπρόθεσμης καταβολής. 

Σύμφωνα με την αριθ. 13120/14-5-2013 βεβαίωση της ΔΟΥ Βέροιας, το βεβαιωμένο 
ποσό ανέρχεται στις 462.977,88€ 

 Ύστερα από τα παραπάνω παρακαλείται το Δημοτικό Συμβούλιο να αποφασίσει: 
  Α- Για την υπαγωγή ή μη του Δήμου στις διατάξεις του Ν. 4079/12 και τον 

συμψηφισμό της οφειλής μας, με τα συνολικά προβλεπόμενα στο άρθρο 27 του Ν. 
3756/2009 έσοδά. 

  Β- Για την ρύθμιση ή μη της οφειλής μας σύμφωνα  με τις διατάξεις του άρθρου 1 
του Ν. 4152/13. 

 Και κάλεσε το συμβούλιο να αποφασίσει σχετικά. 
Καγκελίδης: Προτείνω την υπαγωγή του Δήμου στις διατάξεις του Ν.4079/12 και 

τον συμψηφισμό της οφειλής μας, με τα συνολικά προβλεπόμενα στο άρθρο 27 του 
Ν.3756/2009 έσοδα. 

Τσιούντας: Αν ο Δήμος ενεργούσε όπως έπρεπε, θα είχαμε τα χρήματα από την 
κατάπτωση της εγγυητικής για να τα χρησιμοποιήσει ο Δήμος όπως ήθελε, αντί να μας τα 
ζητά πίσω το Δημόσιο; 

Καγκελίδης: Η κατάπτωση των δυο εγγυητικών ήταν περίπου 404.000€. Διίστανται 
οι απόψεις για το αν η εγγυητική έχει σχέση με τον καταλογισμό ή για να καλύψει κάποια 
ζημιά. Αν το έργο τελείωνε κανονικά, η εγγυητική θα επιστρεφόταν κανονικά στον ανάδοχο 
του έργου. 

Τσιούντας: Δε θα εξέπιπτε ο εργολάβος πιθανόν κι αν εξέπιπτε, θα παίρναμε εμείς τα 
λεφτά της εγγύησης για να τα κάνουμε ότι θέλουμε. Μπορούσαμε; 

Πρόεδρος: Ρητορικό άρα ήταν το ερώτημά σας, γιατί αν εξέπιπτε θα παίρναμε τα 
λεφτά. 

Γκαμπέσης: Θα ήθελα να πω ακόμη και μπράβο στη Διοίκηση του Δήμου για την 
κινητικότητα αυτή. 



Όμως το ερώτημα είναι αν το ποσό των 459.000€, με οποιοδήποτε τρόπο κι αν 
πληρωθεί, θα λείψει από το Δήμο; 

Θα μπορούσαμε να κάνουμε άλλα έργα ή συντηρήσεις με αυτά τα χρήματα;  
Δήμαρχος: Πρόεδρε νομίζω ότι είναι ρητορικά τα ερωτήματα και δε χρήζουν 

απάντησης.  
Γκαμπέσης: Δήμαρχε εσείς στη Δημοτική σας Ομάδα δίνετε κατευθύνσεις. Στη δική 

μας Δημοτική Ομάδα δεν έχουμε αυτή τη δυνατότητα. Επομένως εμείς κάνουμε ερωτήσεις 
στον εισηγητή. 

Μελιόπουλος: Τα χρήματα αυτά θα καταβληθούν σε 5 δόσεις και τελειώνει η οφειλή 
του Δήμου κ.Καγκελίδη; 

Από τα ποσά που θα παρακρατηθούν, περισσεύει ποσό για τα υπόλοιπα 
ληξιπρόθεσμα που έχει ο Δήμος;  

Υπάρχει περίπτωση να μας δώσουν λεφτά αν δικαιωθούμε;  
Καγκελίδης: Αν δικαιωθούμε, ο καταλογισμός δεν ισχύει και θα πάρουμε τα λεφτά.  
Με βάση τους υπολογισμούς μας, σε 4,5-5 μήνες θα έχει κρατηθεί το σύνολο του 

ποσού από τα παρακρατηθέντα.  
Τα παρακρατηθέντα δεν έχουν καμιά σχέση με την τακτική επιχορήγηση.  
Εννοείται ότι αν δικαιωθούμε δικαστικά θα μας επιστραφεί αυτός ο καταλογισμός, 

κι απαντώντας στον κ.Γκαμπέση αν το έργο έγινε κανονικά, αυτό θα φανεί από την 
απόφαση του δικαστηρίου κι από τις επιμετρήσεις. 

Τα χρήματα θα λείψουν από άλλες δράσεις, εφόσον υπάρξει ο καταλογισμός. 
Γκαμπέσης: Αυτό που θέλω να πω είναι ότι και αυτό το θέμα απογοήτευσε τους 

δημότες της Βέροιας, διότι αφορά συγκεκριμένο δρόμο, που εγκαινιάστηκε με 
τυμπανοκρουσίες, κόπηκαν κορδέλες, ξεκίνησε το έργο αλλά όπως κι άλλα έργα δεν 
ολοκληρώθηκε και ο Δήμος είναι εμπλεκόμενος σε μια σειρά από δικαστικές περιπέτειες. 

Αν με είχε πείσει η Δημοτική Αρχή, με αυτή την εμπειρία που έχω συμμετέχοντας 
τόσα χρόνια στα κοινά, ότι κάνει έργα που τα υποστηρίζει μέχρι τέλους και τα 
ολοκληρώνει, θα ψήφιζα σύμφωνα με την εισήγηση. 

Όμως δυστυχώς δεν έχω πειστεί όλα αυτά τα χρόνια, ότι τα έργα αυτά γίνονται για 
να ολοκληρωθούν κι όχι για την τηλεοπτική προβολή και τον Τύπο. 

Γι’ αυτό, εγώ προσωπικά θα ψηφίσω λευκό στο θέμα αυτό. Θα ήθελα να 
ολοκληρωθεί το έργο, όπως και όλα τα έργα που είχαν εξαγγελθεί, αλλά δυστυχώς οι 
προϋποθέσεις κι οι συνθήκες με τις οποίες δούλεψαν η προηγούμενη κι η νυν Δημοτική 
Αρχή, δε μου δίνουν το δικαίωμα να τις εμπιστευτώ. 

Σοφρόνωφ: Για άλλη μια φορά στο Δ.Σ., γιατί το συζητήσαμε και στην προηγούμενη 
συνεδρίαση, συζητούμε για ποσά, για δόσεις, για ρυθμίσεις, χωρίς να μπαίνουμε στην ουσία 
του ζητήματος, για το τι αφορούν αυτά τα χρήματα.  

Αυτά τα χρήματα αφορούν ένα έργο που είναι κυριολεκτικά στα σπάργανα. Δεν έχει 
γίνει τίποτε κι εδώ καταλογίζονται ευθύνες, αν και δεν είμαστε εμείς αυτοί που θα τις 
καταλογίσουν. Βεβαίως σε αυτό συνάδουν οι αδυναμίες, οι αβλεψίες, η μη σωστή 
παρακολούθηση του έργου, αλλά όλα αυτά είναι υπό δικαστική έρευνα. 

Είτε γίνει ρύθμιση, είτε δε γίνει ρύθμιση του χρέους, η ουσία είναι ότι ο Δήμος έχει 
«φεσωθεί» με 1.000.000€. Δεν είναι μόνο το ποσό που αναφέρεται στο εισηγητικό, αλλά 
είναι και τα χρήματα που δώσαμε στον εργολάβο, που είναι περίπου 500.000€.  

Για όλα αυτά, καλούμαστε σήμερα, να πληρώσουμε από το υστέρημα, μια που θα τα 
στερήσουμε από άλλες υποχρεώσεις του Δήμου, κάτω και από την πίεση του χρόνου. 

Ας αναλογιστεί η Διοίκηση του Δήμου τις ευθύνες και τις αβλεψίες της, μια που δεν 
είναι το πρώτο έργο με αυτή την κατάληξη. Είχαμε και προηγούμενο κι ενδεχομένως κι 
επόμενο. Άρα δε μπορούμε κάθε φορά να πληρώνουμε για πράγματα που δεν προσφέρουν 
τίποτε στους δημότες, αλλά και στερούμε από το Δήμο χρήματα σε μια τόσο δύσκολη 
οικονομική συγκυρία. 



Αυτό επισημαίνουμε εμείς. 
Καγκελίδης: Για ένα ποσό που καταλογίστηκε, δε βλέπουμε πως έγινε και πως είναι. 
Γι’ αυτό το καταλογιστέο ποσό λέμε πως θα αποπληρωθεί με δόσεις, για να μη 

χάσουμε μια διάταξη, που αν δε δικαιωθούμε και μείνει το καταλογιστέο ποσό, θα χάσουμε 
την ευκαιρία και θα πληρώσουμε προσαυξήσεις που εκείνη την εποχή μπορεί να ξεπερνούν 
τις 250.000€. 

Με τη σημερινή μας απόφαση καλούμαστε να διαλέξουμε τον τρόπο εκείνο με τον 
οποίο δε θα ζημιώσει ο Δ.Βέροιας. Είναι σε εξέλιξη οι δίκες με τις οποίες διεκδικούμε 
κάποια χρήματα από τον εργολάβο. Μόνο όταν τελειώσει η διαδικασία θα μπορούμε να 
πούμε αν ζημιώθηκε ή κέρδισε κάτι ο Δ.Βέροιας.  

Απαντώντας στον κ.Γκαμπέση, κατά την προσωπική μου άποψη ο δρόμος Σέλι-Άνω 
Σέλι ήταν αχρείαστος. 

Πρόεδρος: Η τελευταία παρατήρηση ήταν εκτός θέματος και άσχετη. 
Δήμαρχος: Δεν ήταν καθόλου εκτός θέματος Πρόεδρε.  
Ταλαιπωρούνται οι συνάδελφοι που έχουν πρόβλημα, ταλαιπωρείται και το Δ.Σ. για 

κάτι που είναι όπως το είπε ο κ.Καγκελίδης. 
Η κ.Σοφρόνωφ αναφέρθηκε σε ένα ποσό 1.000.000€.  
Θα ήθελα να σας πω ότι όταν αναφερόμαστε σε νούμερα πρέπει να προσέχουμε. 

Ξέρετε πολύ καλά ότι εκκρεμούν δικαστήρια, επιμετρήσεις και τόσα άλλα πράγματα. Ας 
προσέχουμε τα ποσά που αναφέρουμε, γιατί αν αύριο βγει μια εφημερίδα και γράψει για 
αυτό το ποσό, θα είναι απολύτως αναληθές κι ανακριβές και δεν θα πρέπει να  φτάσουμε 
στο σημείο να στραφούμε εναντίον του συντάκτη, γιατί αυτό ειπώθηκε μέσα σε αυτή την 
αίθουσα. 

Ας προσέχουμε λοιπόν, γιατί όποιο κι αν είναι αυτό το ποσό, είναι από το Γ΄Κ.Π.Σ., 
δεν είναι από ίδια έσοδα, δεν τα στερήσαμε από τους δημότες ή από τις κοινωνικές δομές. 
Ας μην μπερδεύουμε ανόμοια πράγματα. Θα παρακαλούσα να είμαστε λίγο πιο προσεκτικοί 
στις διατυπώσεις και κυρίως όταν αναφερόμαστε σε χρηματικά ποσά ιδίως σε αυτή την 
πονηρή και περίεργη εποχή. 

Γκαμπέσης: Εν κατακλείδι, όσον αφορά την κατασκευή του δρόμου, αν ήταν σωστή 
ή όχι, αυτό είναι κάτι που έπρεπε να το δούμε εδώ και 6,5 χρόνια που ανέλαβε η Δήμαρχος. 
Έπρεπε να γίνουν από τότε ενέργειες κι όχι να γίνονται άλλα αντ’ άλλων, να απενταχθεί το 
έργο και να υπάρχουν δικαστικές εκκρεμότητες κι εκ των υστέρων να τρέχουμε ευχόμενοι 
πάντα να έχουν τα πράγματα καλή κατάληξη. 

Πρόεδρος: κε Γκαμπέση αυτά που λέτε είναι εκτός θέματος. Σε λάθος εποχή μπορεί 
να γεννηθήκαμε, αλλά γεννηθήκαμε. Μπορούνε να το ανακαλέσουμε; 

Δήμαρχος: Πρόεδρε συγγνώμη ένα λεπτό.  
Ο καθένας μπορεί να λέει ότι θέλει, αλλά εγώ θα υποβάλλω ένα ερώτημα στον 

κ.Γκαμπέση. 
Όταν ξεκίνησε η προηγούμενη Δημοτική Αρχή, είχε ήδη αναλάβει εργολάβος το 

έργο αυτό, είχε ξεκινήσει τις εργασίες, κάτι που το γνωρίζετε πολύ καλά. 
Τι θα έκανε ο κ.Γκαμπέσης αν ήταν στη θέση μου κι έβρισκε το έργο 

δημοπρατημένο; 
Πρόεδρος: Τι σχέση έχει αυτό με το συζητούμενο θέμα; 
Κι οι δυο είστε εκτός θέματος. 
Σοφρόνωφ: Δεν είχα σκοπό να μιλήσω, αλλά με προκάλεσε η Δήμαρχος. 
Εγώ όταν αναφέρθηκα στο ποσό του 1.000.000€, αναφέρθηκα σε αυτά που 

ειπώθηκαν στο προηγούμενο Δ.Σ. από τον αντιδήμαρχο Οικονομικών, στην ερώτηση πόσα 
χρήματα πήρε ο εργολάβος. Η απάντησή του ήταν 1.000.000€. 

Αν αύριο οι επιμετρήσεις δείξουν άλλα… 
Πρόεδρος: κα Σοφρόνωφ κι αυτό εκτός θέματος είναι. 
Σοφρόνωφ: Όχι, δεν είναι εκτός θέματος. 



Πρόεδρος: Γιατί σχετίζεται με το αν θα πληρώσουμε ένα χρέος που έχουμε κι αν 
ενταχθούμε σε μια ρύθμιση για να μην πληρώσουμε τόκους; 

Δώστε μου το συσχετισμό. 
Σοφρόνωφ: Δηλαδή η Δήμαρχος που απευθύνεται. 
Πρόεδρος: Κι η Δήμαρχος ήταν εκτός θέματος. 
Σοφρόνωφ: Πρόεδρε καλά κάνετε τη δουλειά σας, αλλά αφήστε κι εμάς να 

εκφραζόμαστε έτσι όπως καταλαβαίνουμε τα θέματα, γιατί το ποσό αφορά το συγκεκριμένο 
έργο. 

Πρόεδρος: Ας μην το επεκτείνουμε και το πηγαίνουμε όπου θέλουμε. 
Τσιούντας: Δικαιολόγηση ψήφου. 
Έγιναν δύο ερωτήσεις από εμένα και τον κ.Γκαμπέση που δεν απαντήθηκαν από τη 

Δήμαρχο γιατί χαρακτηρίστηκαν ρητορικές και από την τοποθέτησή της κατάλαβα ότι δεν 
κατανόησε τι έγινε, γιατί μας είπε ότι οι δημότες δεν στερούνται τα χρήματα αυτά, γιατί 
προέρχονται από το Γ΄Κ.Π.Σ.  

Οι δημότες τα στερούνται τα χρήματα, γι’ αυτό είπα… 
Πρόεδρος: Η δικαιολόγηση ψήφου δε χρειάζεται τρία λεπτά ομιλίας. 
Τσιούντας: Γι’ αυτό το λόγο, επειδή η Δήμαρχος δεν κατάλαβε ότι αυτά τα χρήματα 

τα στερήθηκαν και τα στερούνται οι δημότες, από την κατάπτωση του εργολάβου, γι’ αυτό 
θα ψηφίσω λευκό. 

Πρόεδρος: Συμφωνείτε με την εισήγηση και την πρόταση του αντιδημάρχου 
Αντωνίου Καγκελίδη; 

Υπέρ της εισήγησης και της πρότασης του αντιδημάρχου Αντωνίου Καγκελίδη 
ψήφισαν είκοσι δύο (22) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Δ. Δάσκαλος, Μ. Σουμελίδης, 
Θ.Θεοδωρίδης, Γ. Μιχαηλίδης, Α. Λαζαρίδης, Ν. Τσιαμήτρος, Β. Σταυροπούλου, 
Ε.Αρχοντάκη, Π. Παυλίδης, Τ. Χατζηαθανασίου, Θ. Αγγελίνας, Λ. Πουλασουχίδης, 
Κ.Βοργιαζίδης, Ν. Μωυσιάδης, Χ. Κούτρας, Ν. Μαυροκεφαλίδης, Α. Καγκελίδης, 
Μ.Παπαϊωάννου, Θ. Κορωνάς, , Γ. Κάκαρης, Β. Παπαδόπουλος, Κ. Κουτσαντάς. 

Λευκή ψήφο έδωσαν έντεκα (11) δημοτικοί σύμβουλοι, οι: Α. Νεστορόπουλος, 
Α.Γκαμπέσης, Κ. Κοστογλίδου, Β. Γιαννουλάκης, Χ. Τσιούντας, Δ. Γκέκα, 
Α.Παπαδόπουλος, Σ. Κουμτσίδης, Α.Βασιάδης, Ι. Σοφρόνωφ, Γ. Μελιόπουλος. 

Το Δ.Σ. μετά από διαλογική συζήτηση αφού έλαβε υπόψη: 
1.- Το από 13-5-2013 εισηγητικό σημείωμα και την πρόταση του αντιδημάρχου Αντωνίου 
Καγκελίδη. 
2.- Την υπ’ αριθ. 237/2013 απόφαση του Δ.Σ. 
3.- Την με αρ. 20281/ΑΠΛ8914/15-4-2009 Απόφαση Δημοσιονομικής Διόρθωσης του 
Υπ.Οικονομικών. 
4.- Το αποτέλεσμα της ψηφοφορίας. 
5.- Τις διατάξεις των άρθρων 65 και 67 του Ν. 3852/2010 (Πρόγραμμα Καλλικράτης), του 
άρθρου 27 του Ν.3756/2009, του άρθρου 2 του Ν.4047/2012, του άρθρου 2 του 
Ν.4079/2012 και του άρθρου 1 του Ν.4152/2013. 

  
Αποφασίζει κατά Πλειοψηφία 

 
Εγκρίνει: 
Α) Τη συζήτηση και λήψη απόφασης επί του παραπάνω θέματος, ως κατεπείγοντος. 
Β) Την υπαγωγή του Δήμου στις ρυθμίσεις των διατάξεων του Ν.4079/2012 και τον 

συμψηφισμό της οφειλής του, εκ ποσού 462.977,88€, με τα συνολικά προβλεπόμενα στο 
άρθρο 27 του Ν.3756/2009 έσοδα. 

 
 
 



Η απόφαση έλαβε αύξ. αριθμό  260 / 2013 
.............................................................................................………................................. 
 Αφού εξαντλήθηκαν τα θέματα της ημερήσιας διάταξης λύθηκε η συνεδρίαση 
συντάχθηκε το πρακτικό αυτό και υπογράφηκε ως εξής: 
 

Ο ΠΡΟΕΔΡΟΣ Ο ΓΡΑΜΜΑΤΕΑΣ 
 
 

Τηλέμαχος Χατζηαθανασίου 

 
 

 
ΤΑ  ΜΕΛΗ ΠΡΟΕΔΡΟΙ ΔΗΜΟΤΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 

Δ. Δάσκαλος     
Μ. Σουμελίδης     
Θ. Θεοδωρίδης     
Γ. Μιχαηλίδης   ΠΡΟΕΔΡΟΙ & ΕΚΠΡΟΣΩΠΟΙ 

ΤΟΠΙΚΩΝ ΚΟΙΝΟΤΗΤΩΝ 
 

Α.  Λαζαρίδης  Χ. Δουλγερίδου  
Ν.  Τσιαμήτρος  Ι. Λιάτσου  
Β. Σταυροπούλου-Μπακαμτζόγλου  Ν. Αγγέλου  
Ε. Αρχοντάκη-Γεωργίου     
Π. Παυλίδης     
Θ. Αγγελίνας     
Λ. Πουλασουχίδης     
Κ. Βοργιαζίδης     
Ν. Μωυσιάδης     
Χ. Κούτρας     
Ν. Μαυροκεφαλίδης     
Α. Καγκελίδης     
Μ. Παπαϊωάννου     
Θ. Κορωνάς     
Γ. Κάκαρης     
Β. Παπαδόπουλος     
Κ. Κουτσαντάς     
Α.  Νεστορόπουλος     
Α. Γκαμπέσης     
Κ. Κοστογλίδου     
Β. Γιαννουλάκης     
Χ. Τσιούντας     
Δ. Γκέκα     
Α. Παπαδόπουλος     
Σ.  Κουμτσίδης     
Α. Βασιάδης     
Ι. Σοφρόνωφ-Ταμπάκη  

Ακριβές απόσπασμα 
Βέροια  15-05-2013 

Η Δήμαρχος 
 
 
 

ΧΑΡΙΚΛΕΙΑ 
ΟΥΣΟΥΛΤΖΟΓΛΟΥ - ΓΕΩΡΓΙΑΔΗ 

Γ. Μελιόπουλος 
Ι. Αγγέλογλου 
  
  
  
  
  
  

 
 

 


